
Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 14. 9. 2020 

 

Prítomní: Ing. Kaľavský, PhDr. Cibereová, Mgr. Dufinec, JUDr. Sotáková, p. Očenáš, Ing. Boka, PhDr. 
Hakoš 

Prizvaní: RNDr. Komárek, PhDr. Vasiľová 

 

Program: 

1. Informácie o príprave podujatí na jeseň 2020 MsKS 

2. Vyhodnotenie letných kultúrnych aktivít MsKS 

3. Podiel kultúrnych zariadení v správe KSK na rozvoji kultúry v meste Michalovce 

4. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky mesta 

5. Rôzne 

Z účasti na zasadnutí sa ospravedlnili MUDr. Jasovská, Mgr. Šimková, Mgr. Korpa a PhDr. Tomková. 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda Ing. Kaľavský, ktorý privítal prítomných, osobitne privítal 
nových členov komisie, Ing. Boku a Dr. Hakoša, ktorí sa v krátkosti predstavili. Nasledovalo hlasovanie 
o programe zasadnutia, všetci prítomní boli za. 

 

Rokovanie 

1. Informácie o príprave podujatí na jeseň 2020 MsKS 

Riaditeľka MsKS sa zo zasadnutia ospravedlnila, bod sa presúva na nasledujúce zasadnutie. 

 

2. Vyhodnotenie letných kultúrnych aktivít MsKS 

Riaditeľka MsKS sa zo zasadnutia ospravedlnila, bod sa presúva na nasledujúce zasadnutie. 

 

3. Podiel kultúrnych zariadení v správe KSK na rozvoji kultúry v meste Michalovce 

Riaditeľka Zemplínskej knižnice G. Zvonického PhDr. Vasiľová stručne informovala o činnosti knižnice 
od začiatku roka 2020. Pre epidémiu koronavírusu bola v knižnici pozastavená činnosť od 10. marca do 
18. mája. Pracovníci svoje aktivity presunuli do on-line priestoru, spustili webové kvízy, vyhlásili 
výtvarnú súťaž, zrealizovali online výstavy. Okrem týchto aktivít sa pracovníci v tomto čase venovali 
dezinfekcii kníh, dezinfekcii knižničných priestorov a tiež šili ochranné rúška. Vykonali aj revíziu 
knižničného fondu. Potešila ich skutočnosť, že verejnosť sa znovuotvorenia knižnice nevedela dočkať 
a po jej otvorení sa pred budovou vytvárali rady čitateľov.  

V proejktovej činnosti bola knižnica úspešná v štyroch projektoch. Z Fondu na podporu umenia uspeli 
s projektom Čítajme a tvorme v knižnici (besedy so spisovateľmi, výstavy, nákup kníh), cez Ministerstvo 



kultúry uspeli s projektom na možnosť uplatnenia kultúrnych poukazov a napokon úspešne reagovali 
na výzvy KSK Tradície inšpirujú inovácie s projektom Mobilizácia kreatívneho potenciálu v regióne 
Zemplína, ktorého zámerom je vytvorenie multifunkčnej miestnosti s bezbariérovým prístupom 
(stoličkový výťah) na 2. poschodí v budove knižnice. Z rozpočtu Mesta Michalovce bola knižnici 
schválená dotácia vo výške 850 eur. 

O činnosti Hvezdárne Michalovce informoval poverený riaditeľ RNDr. Komárek. Skonštatoval, že za 
obdobie, kedy bola hvezdáreň zatvorená (18. 3. – 1. 6.) zrealizovali o 100 podujatí menej v porovnaní 
s predchádzajúcimi rokmi. Aj pracovníci hvezdárne svoje aktivity presunuli do virtuálneho priestoru. 
Na svojej facebookovej stránke vytvorili virtuálnu výstavu z výtvarných prác zaslaných do súťaže 
Vesmír očami detí, na kanáli Youtube zverejnili virtuálnu prehliadku budovy hvezdárne, vytvorili 
viacero videoklipov s pokusmi z fyziky, pracovné listy pre žiakov základných škôl či 8 druhov kvízov pre 
deti. Po otvorení hvezdárne v júni opäť rozbehli činnosť, aktuálne je prístupná výstava Pod tmavou 
oblohou, realizujú sa pozorovania oblohy pre verejnosť, konajú sa stretnutia záujemcov o astronómiu, 
je naplánovaný špeciálny typ pozorovania Živé planetárium. Pripravujú sa na podujatia v rámci týždňa 
Vedy a techniky v novembri, plánujú zrealizovať Noc výskumníkov či podujatie Mikuláš vo hvezdárni. 
Realizácia podujatí bude závisieť od aktuálnej epidemiologickej situácie. V závere Dr. Komárek uviedol 
informáciu, že od nového roka 2021 Hvezdáreň Michalovce bude súčasťou organizácie Zemplínske 
kultúrne centrum a hvezdáreň.  

Zemplínske osvetové stredisko o svojej činnosti informovalo elektronicky zaslaním „Správy o činnosti 
Zemplínskeho osvetového strediska v Michalovciach za rok 2020“, ktorú vypracovala štatutárna 
zástupkyňa Mgr. Raffayová. 

4. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky mesta 

Historik Dr. Molnár sa zasadnutia nezúčastnil, bod sa presúva na nasledujúce zasadnutie. 

  

5. Rôzne 

V bode Rôzne nikto z prítomných nič nepredniesol. 

 

–––––––––––––––––––––– 
Ing. Kaľavský v. r. 
predseda komisie 

 

 

zapísala: Mgr. Andréová 

 

 


